



Mrs. Vickie B. Turner ၊ ဘုတ် ဥက္ကဋ္ဌ
Mr. Dijon DaCosta, ဒု- ဥက္ကဋ္ဌ
Mrs. Anna Hill
Mr. Marshall D. Orson
Mrs. Deirdre Pierce
Mrs. Allyson Gevertz
Dr. Joyce Morley

ကျောင်းကြီးကြပ်ရေးမှူး Mrs. Cheryl Watson-Harris

ခင်မင်လေးစားပါသော DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုသို့

တစ်နှစ်တာဝေးကွာနေခဲ့ရပြီးနောက် ကျောင်းသို့ မျက်နှာချင်းဆိုင် စာသင်ကြားလေ့လာရန် ပြန်လာသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများကို နက်ဖြန်နံနက်၌ ကြိုဆိုရန်အတွက် စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။ ယခုကျောင်းစာသင်နှစ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ် စိတ်အားထက်သန် နေဆဲ ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသို့ပြန်လာသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် အဝေးမှနေ နည်းပညာဖြင့် ဆက်လက် လေ့လာ သင်ယူကြသူများ နှစ်ဖွဲ့စလုံးအတွက် စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်တိုင်အနေဖြင့် COVID-19 ၏ စိန်ခေါ်မှုများ ရှိနေသေးပါသော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသား များနှင့်မိမိတို့၏ မိသားစုများအတွက် အောင်မြင်ပြီး အရည်အသွေး မြင့်သော ပညာရေးဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံများဖြင့် ပံ့ပိုးစီစဉ်သွားရန် ကတိကဝတ်ပြုပါသည်။

ပညာရေး အဆင့်ဆင့်ပြောင်းလဲဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပြီး လေ့လာသင်ယူမှုကို ပြန်လည်ဆန်းသစ်တီထွင်နေစဉ် လုံခြုံမှုကို ကျွန်ုပ်တို့၏ နံပါတ်တစ် ဦးစားပေးချက်အဖြစ် ဆက်လက်ထားရှိသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အတူ ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်း အသိုင်းအဝိုင်း၏ဘေးကင်းလုံခြုံရေးအား သေချာစေရန်အတွက် ရောဂါထိန်းချုပ်ရေး နှင့် ကာကွယ်တားဆီးရေး စင်တာများ (CDC) မှ ဖော်ပြထားသည့် ရောဂါထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာများကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ လိုက်နာလုပ် ဆောင်ရန် အရေးကြီးပါသည်။ [DCSD ၏လုံခြုံမှုအား ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းခြင်း](#) နှင့်ပတ်သက်ပြီး ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အကွာအဝေးခြားနေခြင်းမှ လက်ဆေးခြင်းကို ကျေးဇူးပြု၍ ဤနေရာတွင် ဖတ်ရှုပါ။ ဤအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့၏ [ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း စာမျက်နှာ](#)၊ ပေါ်တွင် အခြားသော အရင်း အမြစ်များနှင့် ဘာသာပြန်ဆိုချက်များနှင့်တကွ ရယူနိုင်ပါသည်။ COVID-19 နှင့်ဆက်စပ်သည့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံး လုပ်နည်းကျင့်ဝတ်များကဲ့သို့သော ကျောင်းများ၌ မဖြစ်မနေ လုပ်ဆောင်ရသည့် နှာခေါင်းစည်းတပ်ဆင်ခြင်း၊ သင့်ကလေး နေမကောင်းသည့်အခါ နေအိမ်၌ နေစေခြင်း စသည်တို့ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများအား လိုက်နာလုပ်ဆောင်စေရန် အားပေးတိုက်တွန်း သည့်အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့မိသားစုများနှင့် ကျောင်းသားများအကြား ခိုင်မာသော ဆက်ဆံရေးကို တည်ဆောက်ခြင်းသည် ကျောင်းသား၏ စွမ်းဆောင်နိုင်မှုနှင့် ပညာရေး တိုးတက်မှုအား သေချာစေပါသည်။ ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုကာလအတွင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းသားများ အချို့မှာ လေ့လာသင်ယူမှုဆိုင်ရာ ဆုံးရှုံးမှုများနှင့် တွေ့ကြုံကြရပြီး ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းသားများအား ပညာရေးနှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ တိုးတက်မှု ဖြစ်စေနိုင်မည့်အခွင့်အလမ်းများဖြင့် အောင်မြင်တိုးတက်မှု၏ ကွာဟမှု များကို ဖြေရှင်းပေးရန် DCSD မှ ကတိကဝတ်ပြုပါသည်။ ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုကာလအတွင်း၌ သင့်ကလေး ကံ့တွေ့နိုင်သည့် ပညာရေး သို့မဟုတ် လူမှုရေး-စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ၊ စိန်ခေါ်မှုများမှန်သမျှ နှင့်ပတ်သက်ပြီး အထောက်အကူအတွက် သင့်ကလေး၏ကျောင်းသို့ ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်ပါ။

ယင်းတို့၏ ကလေးများဘဝထဲ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းအသိုင်းအဝိုင်းတွင် တစ်နေ့စီနှင့် နေ့စဉ် ပြောင်းလဲမှုများပြုလုပ်ပေးသည့် မိသားစုများအား အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ အတူတကွဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ခရိုင်တစ်ခုအနေနှင့် တိုးတက်လာမည် ဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများသည်လည်း အရှိန်အဟုန်ဖြင့် စာလေ့လာသင်ယူနိုင်မည်ဟု ကျွန်ုပ် ယုံကြည်ပါသည်။

လေးစားလျက်
Mrs. Cheryl Watson-Harris